



(KPL-LN : 0600)

星槿旅遊有限公司  
Sin-Pen Travel Sdn Bhd (155399-A)

✉ : 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.  
☎ : +604-226 6161 📠 : +604-228 6161  
📧 : tour@sinpen.com

🌐 www.sinpen.com

Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement.....

6天5夜

# 马尼拉/薄荷岛/宿雾



单飞

Tour Code: NCE



★ 粵菜中餐为主

## 精简行程:

### 第一天 抵达-马尼拉

(机上用餐)

- 黎萨公园
- 市中市 (古城区)
- 圣地亚哥城堡
- 太阳城赌场
- SM亚洲购物中心

### 第二天 马尼拉 → 薄荷岛

(早/午/晚餐)

- 美军纪念馆
- 马尼拉大教堂
- 圣奥古斯丁教堂 (古教堂)

### 第三天 薄荷岛 (早/午/晚餐)

- 血战纪念碑
  - 巴卡客教堂
  - 巧克力山 (世界十大奇景之一)
  - 船游Loboc河
- [于船上享用菲式自助午餐]
- 观赏菲律宾国宝“眼镜猴”

### 第四天 薄荷岛 → 宿雾

(早/午/晚餐)

- 早上享受自由活动于5星级酒店
- 午餐后送往码头

### 第五天 宿雾 (早/午餐)

- 圣佩德罗堡
- 麦哲伦十字架
- 圣婴圣殿
- 卡萨哥罗多博物馆
- 遗产纪念碑
- 中国道观

### 第六天 宿雾-回程

(早餐/机上用餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。

## 观光景点:



眼镜猴



市中市(古城区)



巧克力山

### 马尼拉

- 黎萨公园 - 为了纪念菲律宾的民族英雄黎萨而修建的。公园里造型独特的假山、美丽的喷泉和瀑布, 再加上几乎天天都有的露天音乐会使得黎萨公园更显得情趣盎然。
- 市中市(古城区) - 在帕西格河畔, 也称围墙城市, 是最初的马尼拉旧址。
- 圣地亚哥城堡 - 是王城最古老的工事之一, 西班牙统治菲律宾后城堡成为西班牙人对付潜在入侵者的主要防御地。这座传奇式的古堡建筑最具特色的是城门上关于Santiago的故事。
- SM亚洲购物中心 - 号称亚洲最大的购物中心, 也是新开发的马尼拉最大最好的购物中心, 靠近马尼拉湾, 风景很美, 里面还配有奥林匹克运动会规格的溜冰场和一个IMAX影院。
- 美军纪念馆 - 世界上最大的墓地为纪念17202名在二战太平洋战役中阵亡的美军人员, 以及来自菲律宾和其他盟国的战士。
- 圣奥古斯丁教堂(古教堂) - 当年西班牙殖民者居住的城中城的心脏位置, 屹立着一座历经地震、台风和战火而不倒的教堂, 它就是拥有400年历史、并于1993年被联合国教科文组织列入世界遗产名录的圣奥古斯丁。

### 薄荷岛

- 血战纪念碑 - 记录着菲律宾重要的一段历史。当地的组长与西班牙国王结盟的地方。
- 巴卡客教堂 - 亚洲最古老教堂之一, 也是菲律宾现今保存最完整最古老的珊瑚石教堂。
- 巧克力山(世界十大奇景之一) - 卡门附近一处自然奇景。由1268个圆锥形小山丘组成的巧克力山, 高度介于 40到120公尺之间。每到夏季, “干草堆”都会干枯, 转为褐色, 犹如一排排的巧克力排放在大地上, 巧克力山这个名字由此而来。
- 船游Loboc河 - 体验船上享用菲式自助午餐, 并欣赏水上人家的歌舞表演。
- 观赏菲律宾国宝“眼镜猴” - 眼镜猴最奇特之处在于眼睛。在小小的脸庞上, 长着两只圆溜溜的特别大的眼睛, 眼珠的直径可以超过1厘米, 和它的小身体很不相称, 好像戴着一副特大的旧式老花眼镜。所以, 人们给它起了一个十分形象的名字: 眼镜猴。

### 宿雾

- 圣佩德罗堡 - 与马尼拉的圣地亚哥城堡并称为菲律宾最古老的城堡, 是西班牙最初抵达菲律宾的时候建造的, 二战时, 该城堡曾经被用来抵御日军; 美军统治的时代用作军官的营房; 现在则被改建为学校的上课教室。
- 麦哲伦十字架 - 麦哲伦到达宿务后在海滩上竖起的十字架, 象征着西班牙国王将这些岛屿殖民化, 如今被安置在宿雾市政厅广场中央一个六角型亭子里, 外面用菲律宾木建造了一个空心十字架将原来的十字架包住, 以起保护作用。
- 圣婴圣殿 - 宿雾最有名而最古老的天主教堂, 里面有一个木制圣婴像, 是当年麦哲伦送给当地王后的, 有不少信徒都会专程到访, 在圣婴像前祈祷, 绿衣圣婴可求财富, 红衣圣婴则是保平安。已被列入世界遗产名录, 成就了菲律宾重要的文化遗产。
- 卡萨哥罗多博物馆 - 曾经是第一位菲律宾国籍的宿雾大主教的住址, 在博物馆内展有油画、宗教文物、古代家居用品、家具和庭院等, 可让游客对1860-1920年菲律宾人生活的有整体印象, 可以深切体会一百多年前的异国风情。

自费项目: • 宿雾探索之旅 [USD 80/人]

出发日期:		航班行程:					
团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数	
成人							
小孩							

Travel Agent:



(KPL-LN : 0600)

# 6D5N MANILA/BOHOL ISLAND/CEBU

01 Way Domestic Flight



Tour Code: NCE

★ Served Most Chinese Cuisine

Schedule: Tourist Attractions:

- D1 ARRIVAL- MANILA (MOB)**
- Rizal Park
  - Intramuros Area
  - Fort Santiago
  - Suncity Casino
  - SM Mall of Asia
- D2 MANILA → BOHOL (B/L/D)**
- Manila American Cemetery
  - Manila Cathedral
  - San Agustin Church
- D3 BOHO (B/L/D)**
- Blood Compact
  - Baclayon Church
  - Chocolate Hill
  - Loboc River Cruise with buffet lunch
  - Tarsier Encounter
- D4 BOHOL → CEBU (B/L/D)**
- Enjoy 5 Star Hotel facilities in the morning
  - After lunch transfer to harbor
- D5 CEBU (B/L/-)**
- Fort San Pedro
  - Magellan's Cross
  - Basilica Minore Del Santo Nino
  - Casa Gorordo Museum
  - The Heritage Monument
  - Taoist Temple
- D6 CEBU- (B/MOB) DEPARTURE**
- Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



**MANILA**

- **Rizal Park** - Spread out over some 60 hectares of open lawns, ornamental gardens, ponds, paved walks and wooded areas, dotted with monuments to a whole pantheon of Filipino heroes.
- **Intramuros Area** - The walled city multifaceted built by the Spaniards in the 16th century and is the oldest district of the city of Manila.
- **Fort Santiago** - One of the most important historical sites in Manila, Fort Santiago was built by the Spanish conquistador Miguel López de Legazpi as a defensive fortress designed to protect the newly formed city of Manila.
- **SM Mall of Asia** - Is a tourist destination that has raised the standard of shopping, leisure and entertainment in the Philippines.
- **Manila American Cemetery** - This is a resting place of 17,202 American soldiers who have died during the World War II. This contains the largest number of military graves in the Pacific and outside of US soil.
- **San Agustin Church** - The San Agustin Church is one of the four Baroque Churches of the Philippines inscribed in 1993 on the World Heritage List pursuant to the 1972 UNESCO Convention, concerning the protection of the World Cultural and Natural Heritage. The Church of San Agustin possesses exceptional universal value that deserves protection for the benefit of all humanity. It has been labeled as a National Historical Landmark by the Philippine Government in 1976.

**BOHOL**

- **Blood Compact** - This statue commemorates the Blood Compact between Sikatuna and Legaspi. A drop of blood drawn from a small incision in the arm of each of the two chiefs and in the presence of the followers of both, each chief drank the portion containing the blood of the other.
- **Baclayon Church** - Construction began in 1717 where some 200 native forced laborers (obras pias) cut and dragged coral blocks from the sea, using only bamboos in moving and lifting the stones in position. Millions of white eggs were said to have been used as cement.
- **Chocolate Hill** - The world-renowned cone-shaped Chocolate Hills is Natures expression of beauty, mystery and romance and a provinces signature attraction. It consist of approximately 1,268 hay cock hills with height ranging from 40 to 120 meters. Formed centuries ago by tidal movements.
- **Loboc River Cruise** - The one-hour cruise takes the diners to an hour-long lunch with the great views of the Loboc river. Onboard the covered raft, a sumptuous Bohol-inspired dishes paired with a pair of musician and singer combo for entertainment.
- **Tarsier Encounter** - This is the oldest known mammal to walk the planet known as the "midget monkey of the Philippines". A midget monkey with big round eyes, it is only found in the island province of Bohol in the Visayas region. Measuring from 4 to 5 inches, it has a tail that is longer than its body.

**CEBU**

- **Fort San Pedro** - Built in 1565 under the command of Miguel López de Legazpi, conqueror of the Philippines, Fort San Pedro has served as an army garrison, a rebel stronghold, prison camp and the city zoo. These days it's retired as a peaceful, walled garden and handsomely crumbling ruin.
- **Magellan's Cross** - A Christian (Catholic) cross planted by the Portuguese explorer and navigator, Ferdinand Magellan, of a Spanish fleet upon their arrival in Cebu.
- **Basilica Minore Del Santo Nino** - The oldest Roman Catholic Church of 16th century in Cebu city. Located in the center of the city and is a perfect example of combination of three different architecture styles. The church was built at the exact location where the image of Santo Nino that means the Black Holy Child Jesus was found.
- **Casa Gorordo Museum** - Was the home of Juan Gorodo, first Filipino Bishop of Cebu. This museum houses many old and ancient relics. The displayed relics give a picture about the lifestyle of the Filipino people during the period from 1860s to 1920s.

Optional Tour: • Cebu Island Hopping [USD 80/person]

Departure Date:	Flight :						
Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult							
Child							

Travel Agent: \_\_\_\_\_